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Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2012. április 10-én tartott soron kívüli ülésén. 
 
 

M U T A T Ó 
 
 
Napirendi pont: Határozat szám: 
 
1. Létszámcsökkentési döntéssel kapcsolatos központi költségvetési -- 
      hozzájárulás igényléséről szóló előterjesztés megtárgyalása. 
 
2. A TIOP-1.1.1-09/1-2010-0108 azonosító számú projekt  12/2012. 

adatváltozási bejelentési kötelezettség teljesítéséről. 
 

3. A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma  13/2012. 
Alapító Okiratának módosításáról. 

 
4. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 14/2012. 
 

 
 
B e j e l e n t é s e k 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2012. április 10-én tartott soron kívüli ülésén. 
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Bálint Ferenc, Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth  
              Rozália, Rózsa György és Dr Szóró Magdolna képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Boros Péterné jegyző, a bizottságok jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő 
képviselő közül 6 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Bogárné Simon Klára, Kaló Istvánné és Szórád Róbert képviselők 
távolmaradásukat előre bejelentették. 
Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirendi 
pontokkal. Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, 
javaslataikat tegyék meg. Mivel javaslat nem érkezik, kéri a testület tagjait, hogy a napirendi 
pontok elfogadásáról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
Boros Péterné jegyző: A napirendi pontok tárgyalása előtt tájékoztatja a képviselő-testületet, 
hogy Szórád Róbert képviselő úr a következő tartalmú e-mail-t írta: „Sajnálattal veszem 
tudomásul, egy ismételten előzetes időpontegyeztetés nélkül összehívott testületi ülés 
időpontját. Ezt ismét úgy tekintem, hogy képviselői munkámban akadályoznak! Az ülésen 
hivatalos külföldi út miatt nem tudok részt venni. Kérem a fentieket rögzíteni az ülés 
jegyzőkönyvében!” Válaszként a következő tartalmú e-mail került megküldésre: „A csatolt 
melléklet szerint megküldöm Önnek Újszász Város Képviselő-testülete által jóváhagyott II. 
félévi munkatervet. A munkaterv valamennyi képviselő által igen szavazattal lett elfogadva. A 
munkatervben rendes ülésként április 10-e szerepel. Ezen az időponton nem változtattunk, így 
ez Önnek is tervezhető időpont volt. Amin változtattunk az, hogy ezen az április 10-ei ülésen 
két napirend szerepel, és a helyszíne Újszász Város Képviselő-testülete székhelye, Újszász, 
Szabadság tér 1.sz. Beiktattunk azonban egy rendkívüli ülést április hónapban 24-e (kedd) 14 
órára, amiről írásban adtunk tájékoztatást a mostani (április 10-ei) meghívóban, azért mert 
szeretnénk, ha minden képviselő el tudna jönni, hogy képviselői munkáját el tudja látni.” 
 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása 

(Létszámcsökkentési döntéssel kapcsolatos központi költségvetési hozzájárulás 
igényléséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a mai soron kívüli ülés összehívását ennek a 
napirendi pontnak a megtárgyalása indokolta, mert az igénylés benyújtási határideje 
április 12-e. Az előzőekben tárgyalta az előterjesztést a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 
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Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy két kolléga felmentésére, annak díjaira 
pályázik az Önkormányzat, mindketten a Zagyvaparti Idősek Otthonának dolgozói 
voltak. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy ki az a két fő? 
 
Szűcsné Horváth Ágnes: Ha jól tudja, akkor Ágoston Józsefné és Krassóiné. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy megkeresték egy páran azok közül, akiket 
elküldtek az otthonból. Van olyan, aki két gyereket nevel, aktív korban lévő családanya. 
Egyik a konyhán dolgozott. Egy, másfél hónap múlva visszahívták őket. Azt szerette 
volna tudni, hogy ők azok, akik esetleg beleférnek abba, hogy nyugdíjazzák őket, vagy 
megintcsak két gyereket nevelnek és a munkájukra is szükség lenne. Bizony kevés az 
ápolószemélyzet, a csökkenő gondozotti létszámhoz viszonyítva is. Nem szeretne igent 
mondani, ha olyan embereket bocsátanának el, akiknek a munkájára szükség van. Azt 
mondta, hogy a létszámcsökkentés a megoldás a takarékoskodás felé. Olyan emberekről 
beszélt, akiknek a munkaideje lejárt és visszajöttek állományba, illetve akiknek van más 
jövedelemforrása is.  
 
Rózsa György: Két személy elbocsátása után kifizetett végkielégítés és juttatások egy 
részének megigénylésére pályázik az önkormányzat.  
 
Molnár Péter polgármester: A felmondásba nincs beleszólásuk, az idősek otthonában 
döntően olyan típusú munkavállalókról van szó, akiknek határozott idejű 
munkaszerződése volt, illetve egy fő volt, aki határozatlan idejű munkaviszonnyal 
rendelkezett. Volt, aki esetében fegyelmi vétségek miatt döntöttek az elbocsátása mellett.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy ha képviselőként megkeresik az 
embereket, akkor azt szeretné információként a testület elé hozni. A létszámcsökkentés 
nem pozitív és lehet a véleményét úgy fordítani, hogy rossza színben tűnjön fel. Olyan 
emberek keresik meg, akik családot nevelnek. Nem kapott választ, hogy azok az emberek 
nyugdíjasok-e. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy őt is megkereste a dolgozó. Felhívta az Igazgató 
Asszonyt és tisztázták az ügyet, véleménye szerint ez nem tartozik a testületi ülésre. Ha 
megkeresi az Igazgató Asszonyt, akkor nagyon szívesen válaszol az elbocsátás indokára. 
Úgy gondolja, hogy mindkét felet meg kell hallgatni a vélemény kialakításához. 
 
Petrik Ferenc: Említette a Polgármester Úr, hogy mindez a minőség rovására megy. 
Valóban így van. Bele kerültek abba a helyzetbe, hogy a söprűt cserélik ki, és a 
söprögetőt kellene kicserélni. Bizony a legtöbb gond az utóbbi időben a szociális 
otthonban van. Ha itt lenne az Igazgató Asszony, tőle is megkérdezné, hogy miért kell 
neki Molnár Illés és Bakóné Mártika nyugdíjasként és akik takarítottak és a pelenkát 
cserélték, azok meg el lettek küldve. Ha 150 főre csökkentik a gondozotti létszámot, 
akkor is aránytalan a dolgozók 50-ről 16 főre csökkentése. Ha az előző vezetés ideje alatt 
ennyi plusz ember dolgozott, akkor ezért valakinek felelnie kell. Máshol is lehetett volna 
söprögetni. Más intézményekben is lettek volna olyan emberek, akikre nagyon nincs 
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szükség. Sógor, koma, jóbarát alapon megtartják őket. Ez fáj a kintieknek is és ezért fáj 
neki is. Nem tudja, hogy a hivatalos munkát mikor csinálják.  
 
Molnár Péter polgármester: Azt kéri, hogy tartsák már szem előtt, hogy az idősek otthona 
önálló intézmény, önálló vezetővel és önálló döntéssel. Az utóbbi időben olyan 
változások álltak fel, ami bizony minden esetben jár személyi konfliktussal. Úgy 
gondolja, hogy az Igazgató Asszony törvényesen járt el és példamutató módon tartja 
rendben az idősek otthona törvényes működését. Ha nincs minimálbér emelés, akkor az 
önkormányzatnak nem kellett volna az otthon működéséhez támogatást adni. 101-ről 86 
főre csökkent az idősek otthonában a létszám.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Sem Petrik Ferenc, sem ő nem mondták, hogy a szociális 
otthon igazgató asszonya törvénytelenül járt volna el.  
 
Molnár Péter polgármester: Azt mondta Petrik képviselő úr, hogy a söprögetőt kell 
lecserélni, ez azt jelenti, hogy le kell váltani az igazgató asszonyt.  
 
Petrik Ferenc: Arra gondolt, aki eddig ezt a pazarlást engedte.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a 
Létszámcsökkentési döntéssel kapcsolatos központi költségvetési hozzájárulás 
igényléséről szóló határozati javaslatról döntést nem hozott. 
 
Molnár Péter polgármester: Úgy látja, hogy az előterjesztésben való döntés meghozatala 
az önkormányzat elengedhetetlen érdeke, és mivel az igény benyújtási határideje április 
12.-e, ezért bejelenti, hogy április 11-én 15.00 órakor összehívja a képviselő-testületet, és 
ezen napirendi pont ismételten megtárgyalásra kerül. 
 

 
2. Napirendi pont megtárgyalása 

(A TIOP-1.1.1-09/1-2010-0108 azonosító számú projekt adatváltozási bejelentési 
kötelezettség teljesítéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
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12/2012. (IV.10.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
A TIOP-1.1.1-09/1-2010-0108 azonosító számú projekt adatváltozási bejelentési 
kötelezettség teljesítéséről. 

 
1. Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a TIOP-1.1.1-09/1-2010-
01-08 azonosító számú „Tanulói laptop program bevezetése az újszászi 
Vörösmarty Mihály Általános Iskolában” projekt Támogatási szerződésének 
aláírására felhatalmazza a Polgármestert.  
 
2. Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Támogatási szerződés 
kedvezményezettjének adatait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
 
 
Kedvezményezett neve: Újszász Városi Önkormányzat 
Címe: 5052 Újszász, Szabadság tér 1. 
Adószáma: 15733050-2-16 

 
Erről:  1./ ESZA Társadalmi Szolgáltató Nonprofit Kft (1134 Budapest, Váci  
                 út 45.”C” ép. 
 2./ Molnár Péter Polgármester 
 3./ Boros Péterné Jegyző 
 4./ Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi Osztálya 
      é r t e s ü l.- 

 
 
3. Napirendi pont megtárgyalása 

(A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma Alapító Okiratának 
módosításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Petrik Ferenc: A szakmai fejlesztés egyik eleme a sajátos nevelési igényű, valamint a 
hátrányos helyzetű tanulók integrált oktatásának bevezetése.  
 
Rózsa György: A gimnázium működésében ez a tevékenység már eddig is jelen volt, de 
ehhez a pályázathoz kötelezően tartalmaznia kell az alapító okiratnak ezt a részt. 
 
Petrik Ferenc: Az Igazgató Úr nem fél attól, hogy ha ez a gimnázium ilyen, akkor öt év 
múlva egy osztály sem lesz? 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

13/2012. (IV.10.) számú képviselő-testület h a t á r o z a t 

 
A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma Alapító Okiratának 
módosításáról. 

 
Újszász Városi Önkormányzata Képviselő-testülete a polgármester 
előterjesztésében tárgyalta a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és 
Kollégiuma intézménye Alapító Okiratának módosítására, és elfogadására 
vonatkozó előterjesztést, és az 1990. évi LXV. tv. 10.§-ában foglalt 
rendelkezésekre figyelemmel az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselő-testület a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma 
intézményének Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja: 

 
1. Az Alapító Okirat 7. pontjában az Alaptevékenység feladatai Gimnáziumi 

képzés keretében pontja az alábbi szövegrésszel egészül ki: „Hátrányos 
helyzetű (HH) és halmozottan hátrányos helyzetű (HHH) tanulók integrált 
oktatása.” 
 

2. Az Alapító Okirat 7. pontjában az Alaptevékenység feladatai 
Szakközépiskolai képzés keretében pontja az alábbi szövegrésszel egészül ki: 
„Hátrányos helyzetű (HH) és halmozottan hátrányos helyzetű (HHH) tanulók 
integrált oktatása. 
 

3. Az Alapító Okirat 7. pontjában az Alaptevékenység feladatai Kollégium 
keretében pontja az alábbi szövegrésszel egészül ki: „Hátrányos helyzetű 
(HH) és halmozottan hátrányos helyzetű (HHH) tanulók integrált oktatása. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős:   Rózsa György igazgató 
                  
Értesülnek: l./ Képviselő-testület tagjai H. 
                  2./ Rózsa György a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és  
                       Kollégiuma igazgatója 
                  3./ Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei  
                       Igazgatóság 5000 Szolnok, Liget út 6. 

      4./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztály 
      5./ Irattár 

 
 

4. Napirendi pont megtárgyalása 
(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
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Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
14/2012. (IV.10.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásához. 
 

Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr Szóró Magdolna 
Képviselő 2012. április havi tiszteletdíjából 15.000.-Ft-ot pénzbeli juttatásra 
fordít. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése az államháztartásról 
szóló 2011. évi CXCV. törvény 34.§-a alapján, Újszász Város 
Önkormányzatának 2012. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztálya 
               é r t e s ü l.- 

 
B e j e l e n t é s e k 
 
Petrik Ferenc: Elmondja, hogy a szociális otthonban lakik a magatehetetlen apósa. Kerestek 
volna egy olyan autót, ami tolókocsival be tudja szállítani Szolnokra az SZTK-ba. Mivel a 
Támogató Szolgálatnak már nincs meg a kisbusza, ezért felhívták a szociális otthont. Azt a 
választ kapta, hogy sajnos nem tudják megoldani, mert az autóbuszuk nem alkalmas erre a 
célra. Nem akarta elhinni, hogy autóbuszba a sín kiépítése 40ezer forintba kerül, és hogy erre 
nincs pénze az önkormányzatnak! Kéri, hogy járjanak már utána, mert ha valóban 40 ezer 
forintba kerül, de akár 100ezer forintig felajánlja tiszteletdíját ennek a kiépítésére. Az 
integrált oktatásra visszatérve, mivel ismét betörés történt, ki kell írni Újszász tábla helyére, 
hogy ez a falu sajátos nevelési igényű és integrált falu. 
 
Molnár Péter polgármester: Szászberken vagy éppen Zagyvarékason nem történik betörés? 
Sajnos igen, ez nem Újszász sajátossága. A Támogató Szolgálat egyébként működik, a 
központja Rákóczifalva lett. Mivel Újszász ugyanúgy bele tartozik az ellátási körzetbe, ezért 
amennyiben ilyen igény merül fel, úgy azt jelezni kell és Újszászon és kérni az autót.  
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy a buszba be lehet szerelni a sínt, csak működtetni nem 
lehet ilyen célra a buszt. 
 
Petrik Ferenc: Szórád Róbert képviselő úr által írt e-maillel és a válaszával kapcsolatban 
elmondja, hogy a mai ülés soron kívüli ülésként van feltüntetve a meghívóban. 
 
Boros Péterné jegyző: Azért soron kívüli ülésként van feltüntetve, mert a napirendi pontok 
mások, a munkatervben szereplő napirendek április 24-én kerülnek megtárgyalásra.  
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Molnár Péter polgármester: Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a 
megjelenést és az ülést bezárja. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 /: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/ 
 polgármester jegyző 
 
 


